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Utses att justera 
 

Erika Rydja Sandvik (L) 
 

Justeringens plats 
och tid Måndagen den 24 januari, Stadshuset Paragrafer § 1 - § 22  
 
Underskrifter ........................................................................................... 
Sekreterare Jessica Hänninen 
 
 ........................................................................................... 
Ordförande Jimmy Jansson 
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Justerande 
 

Erika Rydja Sandvik 

Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
Organ och 
sammanträdesdatum Kommunstyrelsen    2022-01-18   

Anslaget sätts upp 2022-01-24 Anslaget tas ner 2022-02-15 

Förvaringsplats för 
protokollet Serviceförvaltningen, nämnd och registratur 

Underskrift ...........................................................................................  

   

  Utdragsbestyrkande 

   
 

 
Plats och tid Fullmäktigesalen klockan 15:20-15:35 
 
Beslutande Jimmy Jansson (S) 
 Sarita Hotti (S) 
 Mikael Edlund (S) 
 Lars-Göran Karlsson (S) 
 Jari Puustinen (M) 
 Göran Gredfors (M) 
 Robin Tannarp (M) ersätter Ulf Ståhl (M) 
 Arne Jonsson (C) 
 Erika Rydja Sandvik (L) ersätter Stefan Krstic (L) 
 Peter Laufer (SD) ersätter Kim Fredriksson (SD) 
 Charlott Elf (SD)   
 
Övriga närvarande Jessica Hänninen, nämndsekreterare  
 
 Digital närvaro: 
 Tommy Malm, kommundirektör 
 Majo Brostedt (S) 
 Kim Fredriksson (SD) 
 Mikael Nygren (SD) 
 Nina Tuncer (S) 
 Bo Hellmark (KD) insynsplats 
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 Marie Ekström (M) politisk sekreterare  
 Tünde Simo (MP) politisk sekreterare  
 Seppo Vuolteenaho (SD) politisk sekreterare  
 Nina Alexandersson (S) politisk sekreterare 
 Susanne Henning Aihonen (KD) politisk sekreterare 
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KSKF/2022:1 
 

§ 1 
Val till kommunala uppdrag 

Beslut 
1. Nedanstående avsägelser godkänns 

• Maria Hopstadius (C) avsägelse som vice ordförande i 
jämställdhetsberedningen. 

• Intisar Mahmoods (S) avsägelse som ledamot u kommunala rådet för 
funktionsrättsfrågor. 

 
2. Nedanstående personer väljs till respektive uppdrag för angiven tid 
 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, från och med den 18 januari 2022 till och 
med 31 december 2022. 
 
Ersättare  Anders Nordin (C) 
   efter Mattias Stjernström (C) 
 
Personalutskottet, från och med 18 januari 2022 till och med 31 december 
2022. 
 
Ledamot  Anders Nordin (C) 
   efter Mattias Stjernström (C) 
 
Jämställdhetsberedningen, från och med 18 januari 2022 till och med 31 
december 2022. 
 
Vice ordförande  Mirre Mirsada Cederlöf (C) 

   efter Maria Hopstadius (C) 
 

____ 
 
Beslutet skickas till: 
De valda, för kännedom 
De entledigade, för kännedom 
Berörda organ, för åtgärd 
Löneservice, för åtgärd 
Förtroendemannaregistret, för åtgärd 
Lex support, för åtgärd 
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KSKF/2021:360 
 

§ 2 
Instruktion till ombud vid årsstämmor för 
kommunala bolag verksamhetsåret 2022 

Beslut 

Förslag till kommunfullmäktige 
1. Eskilstuna kommuns ombud i Eskilstuna Kommunföretag AB,  

ELP 4 AB, Create Business Incubator Mälardalen AB samt Energikontoret i 
Mälardalen AB instrueras att vid respektive årsstämma – under förutsättning 
av revisorernas tillstyrkan – rösta för att årsstämman: 
- Fastställer i årsredovisningen ingående resultat- och balansräkning samt i 

förekommande fall i koncernredovisningen ingående koncernresultat- och 
koncernbalansräkning. 

- Godkänner styrelsens och verkställande direktörens förslag till disposition 
av verksamhetsårets vinst eller förlust enligt fastställd balansräkning.  

- Beviljar styrelsen och verkställande direktören ansvarsfrihet för 2021 års 
förvaltning.  

Ärendebeskrivning 
Aktiebolag med kommunala ägarintressen håller årsstämmor under perioden april-maj 
varje år. Ärendet avser instruktioner till ombuden vid årsstämmor i Eskilstuna 
Kommunföretag AB, ELP4 AB, Create Business Incubator Mälardalen AB samt 
Energikontoret i Mälardalen AB för verksamheten år 2021. 

 
Ägardirektiv för Eskilstuna kommunföretag för verksamhetsåret 2021 antogs vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 17 juni 2020, §84. Kompletterande 
ägardirektiv för 2021 antogs 9 november 2020, §183 och kommer att återrapporteras 
till kommunfullmäktige i delårsuppföljning och årsredovisning. Ägardirektiv för 
Energikontoret i Mälardalen AB antogs av kommunfullmäktige 17 juli 2020 §85. 
 
Ägardirektiv för Eskilstuna kommunföretag AB för 2022 fastställdes av 
kommunfullmäktige vid sammanträdet i juni 2021 för samordning i 
kommunkoncernens samlade budgetarbete. Ägardirektivet för Energikontoret i 
Mälardalen AB har inte ändrats utan gäller tillsvidare. 

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
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KSKF/2021:309 
 

§ 3 
Remiss av handlingsprogram för förebyggande 
verksamhet enligt lagen om skydd mot olyckor 

Beslut 
1. Förslag till handlingsprogram för förebyggande verksamhet enligt lagen om 

skydd mot olyckor remitteras till samtliga nämnder och bolag samt externa 
myndigheter och organisationer enligt sändlista.  

2. Remissvar ska vara kommunstyrelsen tillhanda senast den 30 april 2022. 

Ärendebeskrivning 
Bestämmelserna i lagen (2003:778) om skydd mot olyckor (LSO) innehåller de 
skyldigheter och åtgärder som stat, kommun och enskilda ska vidta för skydd mot 
olyckor. Lagen omfattar förebyggande verksamhet, räddningstjänst samt efterföljande 
åtgärder. 
 
Enligt lag (2003:778) om skydd mot olyckor 3 kap 3§ är Eskilstuna kommun skyldig 
att ha ett handlingsprogram för förebyggande verksamhet. I programmet ska målet för 
kommunens förebyggande verksamhet anges, samt de risker för olyckor som finns i 
kommunen och som kan leda till räddningsinsatser. I programmet ska också anges hur 
kommunens förebyggande verksamhet är ordnad och hur den planeras.  
 
Uppdatering av lagen om skydd mot olyckor genererade förändringar i hur kommunen 
ska arbeta med handlingsprogrammet. Förändringen ledde till tydligare styrning från 
myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) gällande innehåll och struktur i 
handlingsprogrammet. MSB kommer även vara tillsynsmyndighet för 
handlingsprogrammet för att säkerställa att kommunen arbetar på ett korrekt sätt. 
Förändringarna i lagen medför även att programmet behöver endast uppdateras vid 
större förändringar inom kommunen. Detta innebär att handlingsprogrammet 
kommer att gälla tills vidare men kommer att ses över vart fjärde år för att säkerställa 
att inga större förändringar inom kommunen har skett.  
 
I 1 kap. 1 och 3a §§ LSO anges de nationella målen och syftet med den verksamhet 
som ska bedrivas enligt lagen: 

• Bestämmelserna i denna lag syftar till att i hela landet 
bereda människors liv och hälsa samt egendom och 
miljö ett med hänsyn till de lokala förhållandena tillfredsställande 
och likvärdigt skydd mot olyckor. 

• Förebyggande verksamhet som staten och kommunerna ansvarar för enligt 
denna lag ska planeras och organiseras så att den effektivt bidrar till att 
förebygga bränder och andra olyckor samt förhindra eller begränsa skador till 
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följd av bränder och andra olyckor. Särskild vikt ska läggas vid att förhindra 
människors död och andra allvarliga skador. 

 
Kommunfullmäktige i Eskilstuna kommun ska besluta om handlingsprogram enligt 
lag (2003:778) om skydd mot olyckor. 
 
Genom att kommunens räddningstjänst och kommunkoncernen arbetar med lagen 
om skydd mot olyckor förebyggs olyckor och kostnader för faktiska händelser 
minskar. Genom uppföljning och åtgärdsplaner skapas en hållbar utveckling med 
fokus på trygghet och säkerhet.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
 

Beslutet skickas till: 
Samtliga nämnder 
Samtliga bolag 
Kommunstyrelsen, kommunledningskontoret, ledningsstaben 
Räddningstjänsten Mälardalen 
Räddningstjänsten Flens kommun  
Räddningstjänsten Strängnäs kommun  
Västra Sörmlands Räddningstjänst  
Region Sörmland 
Kustbevakningen  
Länsstyrelsen Södermanlands län  
Myndigheten för Samhällsskydd och Beredskap  
Polisregion Öst  
Sjöfartsverket  
Trafikverket  
Statens geologiska institut 
Sveriges meteorologiska och hydrologiska institut 
Svenska livräddningssällskapet  
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KSKF/2021:380 
 

§ 4 
Bolagsordning för City Fastigheter i Eskilstuna AB 

Beslut 
Förslag till kommunfullmäktige 

1. Förslag till bolagsordning för City Fastigheter i Eskilstuna AB godkänns. 

Ärendebeskrivning 
Eskilstuna kommunfastigheter AB har förvärvat fastigheten Vagnmakaren 1 i syfte att 
skapa ett kårhus i Eskilstuna (KSKF 2021:241). Fastigheten består dels av 
bostadsbyggnad, dels av Vita huset. Fastigheten ägs av bolaget City Fastigheter i 
Eskilstuna AB. Ägaren till bolaget säljer bolaget och fastigheten i sin helhet. Bolaget 
blir ett dotterbolag till Eskilstuna Kommunfastigheter (Kfast) och bolagsordningen 
behöver därför ändras. Förslagen bolagsordning utgår från den som beslutats för 
Eskilstuna kommunfastigheters och tanken är att Kfasts styrelse också ska vara 
styrelse för City Fastigheter i Eskilstuna AB.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
____ 
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KSKF/2021:326 
 

§ 5 
Policy för Eskilstuna kommunkoncerns stöd till 
föreningslivet 

Beslut 
Förslag till kommunfullmäktige 

1. Policy för Eskilstuna kommunkoncerns stöd till föreningslivet antas. 

Reservation 
Peter Laufer (SD) och Charlott Elf (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsnämndens fattade beslut på nämndsammanträdet 2019-12-17 om att 
ge förvaltningen i uppdrag att se över stödet till föreningslivet. Resultatet har 
sammanfattats i förslag till två styrande dokument för Eskilstuna kommunkoncerns 
föreningsstöd, dels ett policydokument som beslutas av kommunfullmäktige, dels 
riktlinjer vilka ska beslutas av kultur- och fritidsnämnden samt Torshälla stads nämnd. 
 
Förslag på styrande dokument för Eskilstuna kommunkoncerns stöd till föreningslivet 
i form av policy och riktlinjer har av kultur- och fritidsnämnden skickats på remiss till 
samtliga nämnder förutom valnämnden och överförmyndarnämnden, samt till 
Eskilstuna Kommunföretag AB, Destination Eskilstuna AB, Kommunala 
pensionärsrådet, Rådet för funktionsrättsfrågor och samtliga föreningar i 
föreningsregistret för yttrande. 
 
Inkomna yttranden har tagits i beaktan och hanterats, och därefter färdigställts för 
beslut i kultur- och fritidsnämnden. Efter att policyn inkommit till kommunstyrelsen 
har en omarbetning skett i samarbete mellan kommunledningskontoret och kultur- 
och fritidsförvaltningen. Detta för att säkerställa att policyn är anpassad för samtliga 
stöd som Eskilstuna kommunkoncern lämnar till föreningar.  
 
Det stöd föreningslivet får från Eskilstuna kommunkoncern är ett erkännande av 

deras samhällsnytta. Stödet till föreningslivet ska främja invånarnas möjligheter att 

aktivt delta i föreningslivet på egna villkor.  

För att säkerställa flickors och pojkars, kvinnors och mäns rätt att ta del av och delta i 
ett brett och mångfacetterat fritidsutbud och kulturliv i Eskilstuna behövs olika former 
av stöd som är anpassade efter föreningarnas olika förutsättningar.  

Det övergripande målet med stödet till Eskilstunas kultur- och idrottsföreningar är att 
skapa förutsättningar för goda livsvillkor, en meningsfull fritid, ett rikt kulturliv och ett 
livslångt lärande för att öka välfärden och tillväxten i Eskilstuna.  



 

Kommunstyrelsen Sammanträdesprotokoll 

Sammanträdesdatum   

2022-01-18 

Sida 
 

9(42) 

 
 

    

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 
 

   

 

 

I och med införandet av en ny policy tydliggörs det övergripande förhållningssätt som 
ska tjäna som vägledning gällande kommunkoncernens stöd till föreningslivet med 
angivna mål och styrande principer som ska eftersträvas.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
 
Peter Laufer (SD) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag samt tillägg med 
att trygghetsperspektivet ska lyftas upp och prioriteras mer. Exempelvis genom vårt så 
kallade trygghetsbidrag enligt det trygghetspaket som Sverigedemokraterna lade fram 
under kommunstyrelsen i maj 2021 (yrkandet redovisas i sin helhet i bilaga A). 
 
Jari Puustinen (M), Robin Tannarp (M) och Arne Jonsson (C) yrkar bifall till 
kommunledningskontorets förslag samt avslag på Peter Laufers (SD) tilläggsyrkande. 
 
Charlott Elf (SD) yrkar bifall till Peter Laufers (SD) yrkande. 
 
Erika Rydja Sandvik (L) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 

Propositionsordning 
Ordföranden finner att det finns följande förslag till beslut 

• Jimmy Jansson (S) med fleras bifallsyrkande till kommunledningskontorets 
förslag. 

• Peter Laufers (SD) med fleras tilläggsyrkande. 
 
Ordföranden föreslår att de två förslagen ställs under proposition. Kommunstyrelsen 
godkänner propositionsordningen.  
 
Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar bifalla 
kommunledningskontorets förslag samt avslå Peter Laufers (S) tilläggsyrkande. 
_____ 
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KSKF/2020:427 
 

§ 6 
Riktlinjer för sponsring och sponsringsliknande 
överenskommelser för Eskilstuna kommunkoncern 

Beslut 
Förslag till kommunfullmäktige  

1. Riktlinjer för sponsring och sponsringsliknande överenskommelser för 
Eskilstuna kommunkoncern antas i enlighet med kommunledningskontorets 
förslag.  

2. Riktlinjer för sponsring och sponsringsliknande överenskommelser för 
Eskilstuna kommunkoncern ersätter tidigare Riktlinjer för 
samverkansöverenskommelser för ortsutveckling och Varumärket Eskilstuna. 

Ärendebeskrivning 
Ett av kommunens strategiska mål är att skapa en attraktiv stad som ger stolta 
invånare, lockar besökare, nya invånare samt näringslivsetableringar. 
 
I Eskilstuna finns det många aktörer som bedriver framgångsrik verksamhet som 
bidrar till att Eskilstuna utvecklas, att platsen exponeras på ett positivt sätt och/eller 
lockar många besökare.  
 
Eskilstuna kommunkoncern ger ibland stöd till dessa aktörer och/eller deras 
verksamheter i form av ekonomiskt stöd eller genom olika tjänster. Genom stödet 
stimuleras och stärks de lokala aktörerna och de ges möjlighet att ytterligare utveckla 
och förbättra den verksamhet som de bedriver. Samtidigt bidrar det positivt till 
Eskilstunas utveckling och det sprids kunskap om platsen utanför kommunens 
gränser. 
 
Samarbete i form av samverkansöverenskommelser, sponsring, med mera har reglerats 
genom Riktlinjer för samverkansöverenskommelser för ortsutveckling och varumärket 
Eskilstuna, beslutade 2015.  
 
För att effektivisera arbetet med sponsring och uppnå delmålen i den idrotts- och 
kulturpolitiska planerna har beslut fattats att flytta ansvaret för 
samverkansöverenskommelser för ortsutveckling och varumärket Eskilstuna till 
Kommunföretag AB. 
 
Den 4 februari fattade Kommunfullmäktige beslut om följande:  

1. Ansvar och handläggning av samverkansöverenskommelser för ortsutveckling 
och varumärket Eskilstuna flyttas till Kommunföretag AB från och med 1 juli 
2021.    
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2. Kommunledningskontoret får i uppdrag att ta fram förslag på en 
koncernövergripande policy för sponsring/samverkansöverenskommelser som 
ska ersätta riktlinjerna för samverkansöverenskommelser för ortsutveckling 
och varumärket Eskilstuna.    

3. Kommunföretag AB får i ansvar att tillsammans med 
Kommunledningskontoret ta fram de riktlinjer och anvisningar som krävs för 
att en flytt av ansvaret kan genomföras i samband med beslut om 
koncernövergripande policy. 

 
Efter beslut i Kommunfullmäktige har kommunledningskontoret i samarbete med 
Kommunföretag AB och Destination Eskilstuna tagit fram förslag på Riktlinjer för 
sponsring och sponsringsliknande överenskommelser inom Eskilstuna 
kommunkoncern som ska ersätta nuvarande riktlinjer för 
samverkansöverenskommelser för ortsutveckling och varumärket Eskilstuna.  
 
Dessa riktlinjer syftar till att klarlägga på vilket sätt och utifrån vilka kriterier 
kommunkoncernen kan samverka med aktörer. Det kan bland annat ske genom 
samverkansöverenskommelser, sponsring eller genom evenemangsfonder. 
Ambitionen med samverkan och sponsring i olika former är att Eskilstuna ska kunna 
stärka sig i den regionala, nationella och internationella konkurrensen om invånare, 
kvalificerad arbetskraft, företag och besökare.  
 
I de nya riktlinjerna framgår definition av sponsring, principiella ställningstagande, 
former av sponsring inom koncernen, avgränsningar samt roller och ansvar. 

 
Riktlinjer för sponsring och sponsringsliknande överenskommelser inom Eskilstuna 
kommunkoncern har varit på remiss till Kommunföretag AB, kultur- och 
fritidsnämnden, Torshälla stads nämnd, arbetsmarknads- och 
vuxenutbildningsnämnden, stadsbyggnadsnämnden, vård- och omsorgsnämnden och 
gymnasienämnden.   
 
Utifrån inkomna synpunkter i remissen har förtydligande gjorts gällande definitioner, 
uppföljning, roller och ansvarsområden. Det har framför allt handlat om att tydliggöra 
ansvaret och uppföljning av riktlinjer på övergripande nivå samt för respektive nämnd 
och styrelse.  

 
Det principiella ställningstagandet för jämställd- och jämlik sponsring har bytts ut till 
hållbar sponsring för att förtydliga kraven och målsättningen inom olika områden. 
Stycket har även skrivits om för att tydligare markera vikten av att jobba mot Vision 
2030.  
 
Som ett komplement till riktlinjerna behöver ansvarig nämnd och styrelse besluta om 
styrande dokument, anvisningar och rutiner som beskriver tillämpningen av 
riktlinjerna.  
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Utöver det har det även varit vissa språkliga och strukturella ändringar som har gjorts 
för att förtydliga dokumentet ytterligare.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
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KSKF/2020:434 
 

§ 7 
Revidering av reglemente för arbetsmarknads- och 
vuxenutbildningsnämnden avseende 
språkvän/flyktingguide och föreningsmatchning 

Beslut 
Förslag till Kommunfullmäktige 

1. Reviderat reglemente för arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämndens 
antas i enlighet med kommunledningskontorets förslag och träder i kraft den  
1 mars 2022.    

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige fattade 2016 ett beslut (KSKF/2016:585) att ansvaret för 
Flyktingguide/Språkvän och föreningsmatchning skulle flyttas från kommunstyrelsen 
till arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämnden. För Språkväns vidkommande 
motiverades beslutet med att man hoppades hitta synergier med andra verksamheter 
såsom SFI och olika arbetsmarknadsinsatser. Våren 2020 gjorde 
Kommunledningskontoret Välfärd en översyn av verksamheten Språkvän samt 
Föreningsmatchning. Översynen visade att de önskade synergierna inte har infunnit 
sig. Arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämnden föreslår att flytta ansvaret av 
verksamheten Språkvän från nämnden till en ideell organisation. De bedömer att en 
ideell organisation som på olika sätt arbetar med liknande verksamhet bedöms ha 
bättre möjlighet att utveckla konceptet, nå större kvantitet och framför allt 
åstadkomma en långsiktig och permanentad verksamhet.   
 
En första överenskommelse upprättades i slutet av 2020 av arbetsmarknads- och 
vuxenutbildningsförvaltningen mellan Eskilstuna Kommun och ABF Sörmland 
gällande verksamheten Språkvän för att säkerställa driften av verksamheten Språkvän 
tills nödvändiga beslut har fattats av Eskilstuna kommun. Överlåtelsen av Språkvän 
skedde 2021-01-01. ABF Sörmland önskade då söka egen finansiering genom fortsatt 
bidrag från Länsstyrelsen, med Eskilstuna kommun som medsökare.  
 
Arbetsmarknads- och vuxenutbildningsförvaltningen har inkommit den 6 december 
2021 med en enkel uppföljning av ABF Sörmlands verksamhet av Språkvän. Sedan 
starten på ABF har 40 personer ansökt om Språkvän, men endast 2 
språkvänsmatchningar har gjorts under perioden. Det visar att svårigheten med att 
matcha de sökande med en Språkvän består.  Detta har medfört att ABF sett över 
andra sätt att stärka språkkunskaperna hos nyanlända såsom att öppna ett språkcafé 
och med stöd av Kulturrådet ”Läsvän”. Genom personlig matchning utifrån intresse, 
erfarenheter i livet och språkförståelse läser personer böcker och texter tillsammans. 
De får hjälp och stöd med förslag på och införskaffande av litteratur och får också 
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möjlighet att delta i eller arrangera läsfrämjande studiecirklar, föreläsningar och andra 
aktiviteter. 
 
I dialogen med ABF har det framkommit en önskan om stöd från kommunen vid 
ansökan om medel från Länsstyrelsen. Kultur- och fritidsförvaltningen bör inom 
ramen för sitt ordinarie arbete med föreningar och ideella organisationer kunna 
fungera som ett bra stöd vid en sådan ansökan. 
 
Arbetsmarknad- och vuxenutbildningsnämnden föreslår därför att ansvaret för 
Språkvän, och tidigare initiativ Föreningsmatchning, tas bort ur nämndens reglemente 
samt att verksamheten fortsatt överförs till en ideell organisation. Flyktingguide är det 
ursprungliga namnet på Språkvän. Mot bakgrund av det föreslår nämnden att även 
flyktingguide stryks i nämndens reglemente. 
 
I samband med en eventuell överlämning av verksamheten är det viktigt att tidigare 
erfarenheter och kunskaper tillvaratas. Arbetsmarknad- och vuxenförvaltningen ska 
därför säkerställa ett planerat och genomtänkt överlämnande. Genom sina egna verk-
samheter och forum kommer kommunen bland annat i form av arbetsmarknads- och 
vuxenutbildningsförvaltningen hjälpa till att marknadsföra Språkvän. 
 
Arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämnden har godkänt förslag från 
förvaltningen till ändringar i nämndens reglemente samt överlämnat ärendet till 
kommunstyrelsen.  

Kommunledningskontorets bedömning 

Mot bakgrund av den översyn av verksamheten Språkvän som kommunlednings-
kontoret genomförde 2020 samt de erfarenheter som arbetsmarknads- och vuxen-
utbildningsförvaltningen redovisar efter överföringen av ansvaret till ABF, föreslår 
kommunledningskontoret att kommunfullmäktige godkänner Arbetsmarknads- och 
vuxenutbildningsnämndens förslag till ändring av dess reglemente, där ansvaret för 
Språkvän/Flyktingguide/Föreningsmatchning utgår.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 

_____ 
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KSKF/2021:375 
 

§ 8 
Kommunstyrelsens investeringsbudget för 
anläggningar och fastigheter 
 

Beslut 
1. Investeringsbudget om 1 255 miljoner kronor för 2022 och 4 791 miljoner 

kronor för perioden 2022-2026 enligt skrivelse Underlag för beslut om 
kommunstyrelsens investeringsbudget godkänns. 

Deltar ej 
Charlotte Elf (SD) och Peter Laufer (SD) deltar inte i beslutet. 

Särskilt yttrande 
Erika Rydja Sandvik (L) lämnar in ett särskilt yttrande (bilaga A). 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har beslutat om ram för investeringar i årsplanen. Investeringar i 
verksamhetsfastigheter och exploaterings- och markinvesteringar ligger under 
kommunstyrelsens ansvar som fattar beslut om investeringarna på objektsnivå. 
Budgeten för dessa är 1 255 mnkr för år 2022 och för perioden 2022 - 2026 uppgår de 
planerade investeringarna till totalt 4 791 mnkr. Investeringarna avser främst ny- och 
ombyggnad av verksamhetsfastigheter. Alla belopp i text och tabeller anges i miljoner 
kronor (mnkr). 

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S), Jari Puustinen (M) och Arne Jonsson (C) yrkar bifall till 
kommunledningskontorets förslag. 
 
Erika Rydja Sandvik (L) yrkar avslag på kommunledningskontorets förslag. 

Propositionsordning 
Ordföranden finner att det finns följande förslag till beslut 

• Jimmy Janssons (S) med fleras bifallsyrkande till kommunledningskontorets 
förslag. 

• Erika Rydja Sandviks (L) avslagsyrkande på kommunledningskontorets förslag. 
 
Ordföranden föreslår att de två förslagen ställs mot varandra. Kommunstyrelsen 
godkänner propositionsordningen. 
 
Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar bifalla 
kommunledningskontorets förslag. 
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_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen, Kommunledningskontoret, Miljö- och samhällsbyggnad 
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KSKF/2021:373 
 

§ 9 
Start av nybyggnad Fogdegatans förskola 

Beslut 
1. Start av nybyggnation av ny förskola vid Fogdegatan med investering och 

driftkostnader enligt skrivelse Underlag för Beslut om projektstart godkänns. 

Ärendebeskrivning 
Det finns ett behov av att ersätta eller rusta upp förskolor från 1960- och 1970-talet 
och Fogdegatans förskola är en av dessa. Förskolan är i behov av stora åtgärder och 
innehåller endast fyra avdelningar varför det är lämpligt att ersätta denna med en ny 
förskola med 8 avdelningar. Tillskottet av fyra avdelningar med 80 platser möjliggör 
att på sikt avveckla platser i andra förskolor. Den föreslagna förskolan är enligt 
koncept som är framtaget av Sveriges Kommuner och Regioner. 
 
Förskolan placeras på samma plats som den gamla på fastigheten Laglydnaden 1 och 
byggs enligt konceptet i två plan för 160 barn och med tillagningskök. Befintlig 
förskolegård kommer att rustas upp med en friyta om 40 kvm/barn. Angöring för 
leveranser och lämning av barn kommer att anpassas för den nya byggnaden.  

Under 2021 har arbete pågått med att ta fram ett konceptförslag och entreprenörens 
projektering är klar och en preliminär byggstart planeras under våren 2022. 

Alternativ placering intill befintliga Lagersbergsskolan har utretts men detta alternativ 
är ingen långsiktig lösning då Lagersbergsskolan i framtiden enligt utvecklingsplanen 
kommer att få en annan utformning och att konceptbyggnaden inte är lämpad att 
byggas till en annan byggnad. 
 
Risker med projektet kan vara att detta är första gången som kommunen bygger en 
konceptbyggnad men det har utförts en särskild genomlysning i s.k. Fas 1 samt att 
projektet innehåller en reserv för oförutsett. 
 
Finansiering för Barn- och utbildningsförvaltningen sker inom ram men kommer att 
ge en undanträngningseffekt som uppkommer när äldre lokaler ersätts med 
nyinvesteringar i nya lokaler. 
 
Finansiering för Serviceförvaltningen sker genom försäljning av mat till förskolan. 

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S), Erika Rydja Sandvik (L), Robin Tannarp (M) och Arne Jonsson 
(C) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
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Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen, Kommunledningskontoret, Miljö- och samhällsbyggnad 
Förskolenämnden 
Servicenämnden 
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KSKF/2021:374 
 

§ 10 
Start av nybyggnad idrottshall vid 
Rekarnegymnasiet 

Beslut 
1. Start av nybyggnation av idrottshall vid Rekarnegymnasiet avsedd för tre 

gymnasier och föreningar med investering och driftkostnader enligt skrivelse 
Underlag för Beslut om projektstart godkänns. 

2. Kultur- och Fritidsnämnden kompenseras i ram med motsvarande 1,9 mnkr i 
helårseffekt, från avsatta medel för kapitalkostnader. 

3. Det ska tydliggöras i projektbeskrivningen att en mindre läktarsektion finns 
med i byggnaden. 

Ärendebeskrivning 
Behovet av en ny idrottshall är stort för kommunens gymnasier. Främst för det nya 
Zetterbergsgymnasiet men också för Rinman- och Rekarnegymnasiet. En ny 
idrottshall frigör utrymme i andra idrottshallar för gymnasier och även för 
grundskolan då antalet undervisningstimmar har utökats i grundskolans timplaner.  
När Zetterbergsgymnasiet flyttar sin verksamhet till den nya hallen så ges större 
utrymme för Rinmansgymnasiet i STIGA Arena vilket särskilt behövs i samband med 
andra stora evenemang som arrangeras av kultur- och fritidsförvaltningen. Under 
kvällar och helger kan den nya idrottshallen nyttjas av föreningar för träning och 
matcher vilket ligger i linje med kultur- och fritidsförvaltningens behov av fler fullstora 
hallar.   

Den planerade idrotthallen är fullstor med spelplan om ca 20 x 40 m och tillgodoser 
behoven för både skolelever och föreningar med utövande av sporter på olika nivåer. 
Byggnaden innehåller även omklädningsrum, personalutrymmen, förråd etc. och 
utformas med beaktande av bl.a. jämställdhet och miljötänkande. Byggnaden förses 
med solceller som kommer att optimeras efter behov och utrymme på tak. 

Alternativa placeringar har utretts och den föreslagna placeringen på Rekarneskolans 
parkering, kv Framtiden 1, har bedömts som den mest lämpliga och enklast att 
genomföra då den har en färdig detaljplan för ändamålet. Parkering anordnas bredvid 
idrottshallen. Byggnationen är planerad att starta 2022 och klar att tas i bruk under 
2023. 
 
Risker med projektet kan vara att flytt av ledningar och arkeologiska undersökningar 
kan förskjuta tidplanen. 
 
Finansiering för gymnasienämnden sker dels genom att hyran delas med kultur- och 
fritidsnämnden enligt gällande riktlinjer och dels genom att bl.a. Zetterbergsgymnasiet 
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flyttar sin verksamhet från STIGA Arena till den nya hallen. Återstående kostnad 
finansieras inom ram, men kommer att ge en undanträngningseffekt på skolpengen 
motsvarande den utökade driftkostnaden på årsbasis drygt 1 mnkr. 
 
Finansiering för kultur- och fritidsnämndens del av hyra och driftkostnader sker 
genom kompensation i årsplan av både drift och hyra fr.o.m. inflytt beräknad efter 
motsvarande helårseffekt, inflytt beräknad 2023. 

Yrkanden 
Robin Tannarp (M) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag samt tillägg med 
att det tydliggörs i projektbeskrivningen att en mindre läktarsektion finns med i 
byggnaden. 
 
Jimmy Jansson (S) och Erika Rydja Sandvik (L) yrkar bifall till Robin Tannarps (M) 
yrkanden. 

Propositionsordning 
Ordföranden finner att det finns följande förslag till beslut 

• Robin Tannarps (M) med fleras bifallsyrkande till kommunledningskontorets 
förslag. 

• Robin Tannarps (M) med fleras tilläggsyrkande. 
 
Ordföranden föreslår att de två förslagen ställs under proposition. Kommunstyrelsen 
godkänner propositionsordningen. 
 
Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar bifalla 
kommunledningskontorets förslag samt bifalla Robin Tannarps (M) tilläggsyrkande. 
_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen, Kommunledningskontoret, Miljö- och samhällsbyggnad 
Gymnasienämnden 
Kultur- och idrottsnämnden 
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KSKF/2021:372 
 

§ 11 
Plan för aktiviteter 2022 utifrån 
samverkansöverenskommelse mellan 
Polismyndigheten och Eskilstuna kommun 2020-
2023 

Beslut 
1. Plan kopplad till samverkansöverenskommelsen mellan 

Polismyndigheten och Eskilstuna 2020-2023 kommun antas. 

Reservation 
Peter Laufer (SD) och Charlott Elf (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Ärendebeskrivning 
En samverkansöverenskommelse mellan Polismyndigheten och Eskilstuna 
kommun upprättades 2019 och som beskriver att kommunen och polisen ska 
samverka och kring vilka områden. De områden som det beslutades att 
samverkan skulle ske kring var, narkotika, våld i offentlig miljö och otrygghet i 
offentlig miljö, och grundades utifrån en kartläggning av lägesbilden kring brott, 
ordningsstörningar och otrygghet som genomfördes under 2018.  
 
Det har utifrån samverkansöverenskommelsen funnits en årlig plan där 
åtaganden beskrivs för både Polismyndigheten och kommunen. 
Inför 2022 har endast ett fåtal justeringar gjorts vilket i stort sett innebär samma 
aktiviteter.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
 
Peter Laufer (SD) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag samt tillägg med 
att det trygghetspaket som Sverigedemokraterna lade fram i maj 2021 i samband med 
beslut om delårsrapport 1 för Eskilstuna kommun 2021, ska inkluderas i 
aktivitetsplanen (yrkandet redovisas i sin helhet i bilaga A). 
 
Göran Gredfors (M) och Arne Jonsson (C) yrkar bifall till kommunledningskontorets 
förslag samt avslag på Peter Laufers (SD) tilläggsyrkande. 
 
Erika Rydja Sandvik (L) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
 
Charlott Elf (SD) yrkar bifall till Peter Laufers (SD) yrkanden. 
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Propositionsordning 
Ordföranden finner att det finns följande förslag till beslut 

• Jimmy Janssons (S) med fleras bifallsyrkande till kommunledningskontorets 
förslag. 

• Peter Laufers (SD) med fleras tilläggsyrkande. 
 
Ordföranden föreslår att de två förslagen ställs under proposition. Kommunstyrelsen 
godkänner propositionsordningen. 
 
Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar bifalla 
kommunledningskontorets förslag samt avslå Peter Laufers (SD) tilläggsyrkande. 
_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Polismyndigheten 
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KSKF/2021:378 
 

§ 12 
Avstå hembud I Create Business Incubator 
Mälardalen AB 

Beslut 
1. Eskilstuna kommun avstår från att nyttja hembudsklausul i samband med att 

Västerås Science Park AB säljer sina aktier i bolaget Create business incubator 
mälardalen AB till Region Västmanland och Västerås stad. 

Ärendebeskrivning 
I samband med avvecklingen av bolaget Eskilstuna Jernmanufaktur AB (Munktell 
science park (MSP)) förvärvade kommunstyrelsen bolagets aktier i Create business 
incubator mälardalen AB (Create). 
 
Create ägs av Västerås Science Park AB (VSP), Eskilstuna kommun och 
Sörmlandsfonden AB. VSP är under avveckling och VSP avser att sälja sina aktier i 
bolaget till Region Västmanland och Västerås stad. Genom aktieägaravtal framgår det 
att aktierna är föremål för hembud, förändringen nu är av mer strukturell karaktär där 
syftet med ägarspridningen mellan Eskilstuna kommun och Västerås stad kvarstår. 
Precis som när Eskilstuna kommun förändrade strukturen med verksamhetsövergång 
från MSP till förvaltningsorganisationen.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Västerås Science Park AB 
Create business incubator AB 
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KSKF/2021:385 
 

§ 13 
Försäljning av del av fastigheten Grönsta 1:7 och 
2:18 

Beslut 
1. Försäljning av del av Grönsta 1:7 och del av Grönsta 2:18, godkänns 

Ärendebeskrivning 
Bolaget Senior, som tillverkar material som ingår i batterier, har valt att etablera sin 
första verksamhet i Europa i Eskilstuna och i Svista industriområde. En av Seniors 
kunder är Northvolt i Skellefteå med utvecklingsdel i Västerås. Det var viktigt för 
Seniors att kunna börja sin produktion snarast. Det var möjligt genom ett samarbete 
mellan Senior, fastighetsägaren till det sk MECA-huset Nyfosa och kommunen. I april 
2021 träffade de tre parterna, Senior, Nyfosa och kommunen, en överenskommelse 
om samarbete för att möjliggöra etableringen i Svista. Överenskommelsen innebar bla 
att Senior tecknade ett hyresavtal med Nyfosa för att i den befintliga byggnaden kunna 
inleda fas 1 av verksamheten.  
  
Den planerade anläggningen och utvecklingen av Seniors verksamhet, förutsatte 
förutom MECAbyggnaden, ett ytterligare markområde, ca 12 hektar för att möjliggöra 
Seniors utvidgning med fas 2 och 3. Ett större markområde av fastigheten Grönsta 
1:7, som ägs av Kommunen, ligger i direkt anslutning till MECAhuset. Svista 
industriområde är delvis planlagt och utvecklat med befintliga vägar och övrig 
infrastruktur. För att kunna nyttjas för avsedd verksamhet behöver dock gällande 
detaljplan revideras. Seniors verksamhet har gått som planerat och bolaget förbereder 
fas 2 och 3. 
 
Genom överenskommelsen som träffades i april (KSKF 2021:108) åtog sig 
kommunen att arbeta med detaljplaneändring, avverka skog och ta bort stubbar och 
att inte innan 1 januari 2025 sälja marken till annan. Priset för marken vid en 
försäljning sattes till 250 kr/m2 varför en köpeskilling uppgår till ca 30 000 000 
kronor.  
  
Arbetet med revidering av detaljplan pågår och planförslaget avses antas i början av 
2022. Arbetet med att avverka skog och ta bort stubbar beräknas vara avslutat till 
årskiftet. Ansökan om avstyckning av området är inlämnat till Lantmäteriet. 
Det är därmed aktuellt att genomföra försäljning av området i Svista i enlighet med 
den träffade överenskommelsen och på i övrigt sedvanliga villkor. 

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) och Göran Gredfors (M) yrkar bifall till kommunledningskontorets 
förslag. 
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_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Senior 
Kommunledningskontoret, FoEx 
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KSKF/2021:282 
 

§ 14 
Svar på remiss - Riksarkivets förslag till 
författningar, FormatE 

Beslut 
1. Kommunledningskontorets förslag till remissvar 21 december, 2021, antas 

som Eskilstuna kommuns yttrande över remissen Riksarkivets förslag till 
författningar, FormatE, RA-KS 2021/18. 

Sammanfattning 
Eskilstuna kommun har fått möjlighet att lämna synpunkter på Riksarkivets förslag till 
författningar, FormatE, RA-KS 2021/18. Remissvaret ska ha kommit till Riksarkivet 
senast den 31 januari, 2022.  
 
Riksarkivets förslag till författningar syftar till att ersätta Riksarkivets föreskrifter och 
allmänna råd (RA-FS 2009:2) om tekniska krav för elektroniska handlingar. Den 
förändring som Riksarkivet eftersträvar med förslaget, är att alla elektroniska 
handlingar som framställs i offentlig förvaltning ska kunna bli beständiga – både när 
det gäller arkivbeständighet och tekniska krav. Riksarkivets förslag ska underlätta för 
de offentliga verksamheterna att kunna åstadkomma detta.  
 
Stadsarkivet, kultur- och fritidsförvaltningen har fått möjligheten att svara på remissen. 
De ser mycket positivt på att det kommer ersättande författningsförslag för 
Riksarkivets föreskrifter och allmänna råd. Det finns ett stort behov hos kommunala 
myndigheter, förvaltningar och bolag angående detta gedigna och viktiga område. 
Stadsarkivet ser dock att det finns utmaningar och frågor kring hur 
författningsförslagen är utformade, och därmed vissa, tänkbara konsekvenser till följd 
av utformningen. Detta framgår av remissvaret.  
 
Utifrån Stadsarkivets remissvar är förslaget till kommunstyrelsen att de ställer sig 
bakom Riksarkivets förslag till författningar, FormatE, RA-KS 2021/18. 

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Riksarkivet 
Kultur- och fritidsnämnden 
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KSKF/2021:335 
 

§ 15 
Svar på remiss - Sörmlands regionala 
trafikförsörjningsprogram 2022-2035 
 

Beslut 
1. Eskilstuna kommuns yttrande över Sörmlands regionala trafikförsörjningsprogram, 

daterat 10 december 2021 antas.  

Ärendebeskrivning 
Eskilstuna kommun har tagit del av Region Sörmlands förslag på regionalt 
trafikförsörjningsprogram. Kommunledningskontoret har haft dialog med 
stadsbyggnadsförvaltningen kring yttrandet. Programmet är väl strukturerat, tydligt 
och lättillgängligt. Däremot brister det i att på allvar vilja utveckla kollektivtrafiken i 
Sörmland, utan har snarast inriktningen på att förvalta och följa upp nuvarande 
verksamhet.  
 
Eskilstuna kommun vill lämna följande synpunkter:  

• En övergripande synpunkt är att en större tydlighet behövs kring vilken trafik 
som avses med begreppet Kollektivtrafik, i vissa fall avses både buss och tåg, i 
andra enbart buss och ytterligare andra fall den av regionen bekostade 
busstrafiken.  
 

• Måltal kring restid och punktlighet saknas, även om de mäts idag och nämns 
som viktiga delar för trafikens attraktionsförmåga hos resenärerna. 

  

• Västmanland och särskilt Västerås stad är mycket viktigt för Eskilstuna 
kommun ifråga om arbetsmarknadsutbyte och gemensam utbildningsarena 
med det inom kort inrättade Mälardalens Universitet. Goda förutsättningar för 
utbytet mellan kommunerna över länsgräns är därför verkligt angelägna och 
grundläggande för en fortsatt positiv utveckling. Det korta avståndet till trots 
är utbytet relativt litet och andelen som väljer tåg är knappt 15 procent. Att 
tågförbindelserna utvecklas är därför av största vikt, vilket inte omnämns i 
förslaget till trafikförsörjningsprogram.  

 

• Som jämförelse kan nämnas att Region Västmanland i såväl 
trafikförsörjningsprogram som länstransportplan har som mål att uppnå en 
restid på 30 minuter mellan Eskilstuna-Västerås i tågtrafiken. Något sådant 
mål formulerar inte Region Sörmland i föreliggande programförslag. 
Eskilstuna kommun menar därtill att Region Västmanlands mål är lågt satt och 
åtminstone borde vara formulerat med sikte på att uppnå funktionen att hinna 
vända inom 30 minuter för ett rationellt fordonsomlopp. Målsättningen på 
medelkort sikt (2030) är för Fyra Mälarstäder - Eskilstuna, Västerås, Enköping 
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och Strängnäs att restiden Västerås-Eskilstuna ska göra det möjligt att vända 
insatståg inom 30 minuter, så att en taktfast 30 minuters tidtabell kan läggas. 
Naturligtvis ska Region Sörmland ha tidssatta restidsmål för de prioriterade 
stråken.  

 

• Att kollektivtrafiken med buss domineras av trafiken inom Eskilstuna 
kommun behöver framgå i programmet. Länets tyngst trafikerade busslinjer 1 
och 2 i Eskilstuna har betydligt högre resande än någon av de 
mellankommunala linjerna som beskrivs i trafikförsörjningsprogrammet. 
Trafikförsörjningsprogrammet behöver hantera detta. Linje 1 passerar till 
exempel två av de kommungränser som slopades i och med 
kommunsammanslagningen vid bildandet av Eskilstuna storkommun 1971. 
Att andra kommuner i länet inte gjort detsamma behöver 
trafikförsörjningsprogrammet stå över och istället utgå ifrån resenärsflöden.  

 

• Tillgänglighet - att enbart mäta tillgänglighetsanpassade hållplatser räcker inte. 
Ett problem för resenärer med rullator, rullstol, barnvagn med flera är att inte 
få plats på bussen eftersom antalet platser för hjulförsedda resenärer är mycket 
begränsat. När det redan finns någon resenär med hjälpmedel ombord på 
bussen behövs det ofta någon insats från dem eller föraren för att skapa plats 
för den nya resenären. Tyvärr brister detta ofta med följden att resenären inte 
kommer ombord utan får vänta på nästa buss där det förhoppningsvis ska gå 
bättre att få plats. Att följa antal kvarlämnade resenärer i denna kategori är 
därför viktigt för utvecklingsarbetet ifråga om en tillgänglig kollektivtrafik.  

 

• Synpunkter kring måltal och indikatorer, samt målkonflikter däremellan. 
Resonemang saknas och vissa viktiga tillgängliga måltal eller indikatorer 
saknas.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Region Sörmland 
Stadsbyggnadsnämnden 
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KSKF/2021:338 
 

§ 16 
Svar på remiss - Länstransportplan Västmanlands 
län 2022-2033 
 

Beslut 
1. Eskilstuna kommuns yttrande över Länstransportplan Västmanlands län 2022-

2033, daterat 10 december 2021 antas. 

Ärendebeskrivning 
Eskilstuna kommun har fått Länstransport Västmanlands län 2022-2033 på remiss och 
vill lämna följande synpunkter. 
 
Västmanland och särskilt Västerås stad är mycket viktigt för Eskilstuna kommun 
ifråga om arbetsmarknadsutbyte och gemensam utbildningsarena med det inom kort 
inrättade Mälardalens Universitet. Goda förutsättningar för utbytet mellan 
kommunerna över länsgräns är därför verkligt angelägna och grundläggande för en 
fortsatt positiv utveckling. Det korta avståndet till trots är utbytet relativt litet och 
andelen som väljer tåg är knappt 15 procent. Att tågförbindelserna utvecklas är därför 
av största vikt. 
 
Länsplanens upplägg med mål och tillhörande indikatorer som ska följas löpande är 
resultatinriktat och lovande. Delmålet Bättre förutsättningar för arbets- och studiependling, med 
indikatorn Ökat antal pendlare över kommun- och länsgräns är särskilt intressant.  
 
Region Västmanland har som mål att uppnå en restid på 30 minuter mellan 
Eskilstuna-Västerås i tågtrafiken. Att ett mål är uppsatt är positivt, men det saknas 
dock tidshorisont för det. Eskilstuna kommun menar därtill att målet är lågt satt och 
åtminstone borde vara formulerat med sikte på att uppnå funktionen att hinna vända 
inom 30 minuter för ett rationellt fordonsomlopp. Målsättningen på medelkort sikt 
(2030) är för Fyra Mälarstäder - Eskilstuna, Västerås, Enköping och Strängnäs att 
restiden Västerås-Eskilstuna ska göra det möjligt att vända insatståg inom 30 minuter, 
så att en taktfast 30 minuters tidtabell kan läggas 
 
Till bristerna på järnvägen för UVEN-trafiken ska läggas konflikt med fartygstrafiken 
till/från Köping i Kvicksund i form av broöppningar. I arbetet med tågplan för 2022 
nekade Trafikverket tåglägen för 30 minuterstrafik för delar av de ansökningar som 
Mälardalstrafik gjort mellan Eskilstuna-Västerås. Konflikten var alltså ett faktum redan 
vid arbetet med tågplan 2022 och inte som skrivs i länstransportplanen att det kan 
komma att bli en konflikt.  
 
Eskilstuna kommun noterar att det finns en särskild pott för statlig gång- och 
cykelinfrastruktur om 100 miljoner kronor samt en pott för statlig medfinansiering 
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dedikerad till kommunal gång- och cykelväg om 60 miljoner kronor. Detta är mycket 
positivt och nödvändigt för utvecklingen av ett hållbart transportsystem. Eskilstuna 
kommun medfinansierar statlig cykelväg Tumbo-Kvicksund med koppling söderut till 
Eskilstuna. En nationell Åtgärdsvalsstudie för orten Kvicksund med syftet att 
förbättra tillgänglighet för gående och cyklande ska genomföras av Trafikverket. Att 
cykelmöjligheterna norrut från Kvicksund mot Västerås utvecklas hoppas vi blir ett 
resultat av Region Västmanlands kommande ambitiösa planeringsarbete för 
cykelinfrastruktur.  

Yrkanden 

Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
 
Beslutet skickas till: 
Region Västmanland 
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KSKF/2021:171 
 

§ 17 
Svar på motion - Inrätta assistenter på förskolorna i 
Eskilstuna 
 

Beslut 
Förslag till kommunfullmäktige 

1. Motionen avslås. 

Reservation 
Erika Rydja Sandvik (L) reserverar sig skriftligt mot beslutet (bilaga A). 

Ärendebeskrivning 
Stefan Krstic (L) har den 20 maj 2021 lämnat in en motion – Inrätta assistenter på 
förskolorna i Eskilstuna. Motionen har remitterats till förskolenämnden för yttrande. 
 
Motionären menar att personalen på Eskilstuna kommuns förskolor har en ansträngd 
arbetssituation där de har svårt att få tiden att räcka till. För att underlätta för 
förskollärarna önskar Liberalerna att Eskilstuna kommun ska införa assistenter vars 
roll ska vara att avlasta den pedagogiska personalen, bland annat genom att duka, 
förbereda mellanmål och klä på barnen. 
 
Motionären yrkar därför på: 

- Att Eskilstuna kommun får i uppdrag att i enlighet med motionens intentioner 
inrätta assistenter i Eskilstunas förskolor.  

 
Förskolan styrs av skollagen kapitel 1–4, 6 och 8 samt läroplan för förskolan 
(Skollagen 2010:800). I förskolan arbetar både förskollärare och barnskötare i arbetslag 
där förskollärare har det yttersta ansvaret för att arbetet sker i enlighet med målen i 
läroplanen. All personal inom förskolan har ansvar för barnen hela dagen och förenar 
omsorg och pedagogik. Att all personal har adekvat utbildning för uppdraget stödjer 
förskolans arbete och möjliggör för pedagogerna att fånga de spontana 
tillfällena för undervisning som uppstår under dagen. Den pedagogiska verksamheten 
omfattar från det att förskolan öppnar till det att förskolan stänger. Helheten i 
uppdraget är något som kännetecknar utbildningen i förskolan, och det avspeglas 
också i läroplanen. Den kommunala förskolan i Eskilstuna strävar efter att alla 
medarbetare inom förskolan ska ha en pedagogisk utbildning. 

Förskolan hade under 2019 med stöd av medel från verktygslådan ett projekt där det 
anställdes serviceassistenter till förskolan. Serviceassistenternas uppdrag var att duka 
borden, tvätta och dammsuga mattor, tvätta pedagogiskt material samt andra vanligt 
förekommande arbetsuppgifter utanför barngrupp. Utvärderingen av projektet visade 
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att serviceassistentens uppdrag minskade arbetsbelastningen och ökade tiden för 
förskollärare och barnskötare att utföra det pedagogiska uppdraget. 

Den kommunala förskolan i Eskilstuna skulle välkomna inrättande av 
serviceassistenter med uppdrag utanför barngruppsarbete. Serviceassistenternas 
uppdrag skulle möjliggöra för den pedagogiska personalen att kunna fokusera mer på 
sina uppdrag. Sedan flera år har vi inom kommunen samtidigt arbetat med 
jämställdhet och som ett led i det, har vi infört heltid som norm. Det är viktigt att våra 
medarbetare har en anställning som de kan försörja sig på, och då är heltid en viktig 
förutsättning. För att kunna erbjuda en heltidsanställning som assistent kommer arbete 
behöva utföras på flera avdelningar så eventuell inrättande av tjänsten skulle i första 
hand riktas till förskolor med åtta avdelningar eller fler.  

Förskolenämnden bedömer dock att det i nuläget inte finns någon möjlighet att inom 
ramen för förskolans budget inrätta och permanenta assistenttjänster. Årskostnaden 
beräknas i nuläget till knappt 11 miljoner kronor, vilket motsvarar 31,8 heltidstjänster. 

Kommunledningskontorets yttrande 
Förskolenämnden lyfter i sitt yttrande vilket ansvar förskolan har för barnen enligt 
skollagen och läroplanen. Ansvaret inkluderar både omsorg och pedagogik. Nämnden 
beskriver också att arbetsbelastningen på förskollärare och barnskötare genom ett 
projekt 2019 med serviceassistenter minskade, vilket ökade tiden för det pedagogiska 
uppdraget.   

 
Samtidigt lyfter nämnden att en risk med att anställa assistenter på förskolorna i 
Eskilstuna kommun är att den gruppen, av ekonomiska skäl, växer samtidigt som 
förskolelärare och barnskötare blir färre. Då byts förskollärarens roll från pedagogisk 
ledare till något helt annat. En annan risk är att assistenter enbart skulle kunna 
erbjudas deltidstjänster, vilket är i strid med kommunens beslut att kunna erbjuda 
heltidsanställningar som norm. Inför en sådan insats skulle det också behöva 
genomföras barnkonsekvensanalyser som beskriver vad som är barnets/barnens bästa.  
 
Mot denna bakgrund föreslår kommunledningskontoret att motionen avslås.   

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) och Göran Gredfors (M) yrkar bifall till kommunledningskontorets 
förslag. 
 
Erika Rydja Sandvik (L) och Peter Laufer (SD) yrkar bifall till motionen. 

Propositionsordning 
Ordföranden finner att det finns följande förslag till beslut 

• Jimmy Janssons (S) med fleras bifallsyrkande till kommunledningskontorets 
förslag. 

• Erika Rydja Sandviks (L) med fleras bifallsyrkande till motionen. 
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Ordföranden föreslår att förslagen ställs mot varandra. Kommunstyrelsen godkänner 
propositionsordningen. 
 
Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar bifalla 
kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
 
 
  



 

Kommunstyrelsen Sammanträdesprotokoll 

Sammanträdesdatum   

2022-01-18 

Sida 
 

34(42) 

 
 

    

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

 
 

   

 

 

KSKF/2021:205 
 

§ 18 
Svar på motion - Stärk ungdomsmottagningen 

Beslut 
Förslag till kommunfullmäktige 

1. Motionens första yrkande bifalles. 
2. Motionens andra yrkande avslås. 

Ärendebeskrivning 
Maria Chergui (V) och Maria Forsberg (V) har den 22 juni 2021 lämnat in en motion – 
Stärk ungdomsmottagningen. Kommunstyrelsen har remitterat motionen till 
grundskolenämnden, gymnasienämnden, kultur- och fritidsnämnden och 
socialnämnden. Samtliga nämnder har lämnat yttranden. 
 
Motionärerna lyfter fram coronapandemins konsekvenser för ungas psykiska hälsa. De 
beskriver hur den psykiska ohälsan har ökat och att det är troligt att fler kommer att 
behöva stöd och hjälp när samhället återgår till normalläge. De lyfter fram att 
isoleringen även bidragit till att fler kvinnor och unga tjejer far illa när de blivit mer 
inlåsta i hemmet i destruktiva relationer. Motionärerna väcker frågan hur vi på olika 
sätt kan hantera den nya situation vi är i idag när fler är i behov av stöd och lyfter fram 
ungdomsmottagningen som en viktig verksamhet. I motionen framgår att det redan 
innan pandemin varit långa väntetider för samtalsstöd och motionärerna ser ett behov 
av att utöka resurserna för att bättre stödja ungdomar i Eskilstuna kommun.  
 
Motionärerna lämnar följande yrkanden:   

1. Att man i dialog med Region Sörmland förutsättningslöst utreder behoven av 
att utöka ungdomsmottagningen i Eskilstuna.  

2. Utifrån utredningens resultat genomförs sedan en utökning av de delar där det 
brister och köerna är för långa. 

 
Kultur- och fritidsnämnden, grundskolenämnden, gymnasienämnden och 
socialnämnden har yttrat sig om motionärens första yrkande. Samtliga nämnder 
uppger att de ser att behovet av stöd till barn och unga utifrån upplevd psykisk ohälsa 
har ökat under pandemin och ser positivt på att utreda behoven av att utöka 
ungdomsmottagningen i Eskilstuna kommun. Grundskolenämnden och 
gymnasienämnden uppger i sina svar att nuvarande avtal mellan Eskilstuna kommun 
och Region Sörmland inom kort ska förnyas. Socialnämnden reser frågetecken kring 
resurser för att genomföra denna utredning samt kring hur regionen ställer sig till 
förslaget.  
 
Grundskolenämnden, gymnasienämnden och socialnämnden bifaller förslaget att 
förvaltningarna i samverkan med Regionen utreda vad en utökning av 
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ungdomsmottagningen skulle kunna ge för effekter och vad det skulle ge för 
kostnader.  
 
Gymnasienämnden beslutade dessutom att barn- och utbildningsförvaltningen ges i 
uppdrag att undersöka och bevaka att det finns en tydlig och upprättad vårdlinje samt 
övergång till vuxenpsykiatrin när elever fyllt 18 år samt att bidra till att det finns tydliga 
och kända kontaktvägar mellan regionens vårdinstanser och kommunens skolor. 
 
Kultur- och fritidsnämnden, grundskolenämnden, gymnasienämnden och 
socialnämnden har yttrat sig om motionärens andra yrkande. Grundskolenämnden 
och gymnasienämnden svarar att de inte kan bifalla motionens andra yrkande, då det 
ligger utanför nämndens ansvarsområde. Socialnämnden anser att beslut kring 
det andra förslaget behöver avvakta tills det att utredning är genomförd och resurser 
för en eventuell utökning finns planerade. Grundskolenämnden, gymnasienämnden 
och socialnämnden avslår motionärens andra förslag. 

Kommunledningskontorets bedömning 

Kommunledningskontoret ställer sig positiv till motionärernas första yrkande att i 
dialog med Region Sörmland förutsättningslöst utreda behoven av att utöka 
ungdomsmottagningen i Eskilstuna Kommun. Gällande motionärernas andra yrkande 
delar kommunledningskontoret nämndernas bedömning att avvakta utredningens 
resultat. Kommunledningskontoret föreslår att det första yrkandet bifalls och att det 
andra yrkandet avslås. 

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S), Robin Tannarp (M) och Göran Gredfors (M) yrkar bifall till 
kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
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KSKF/2021:169 
 

§ 19 
Svar på motion - Inför integrationsplikt 
 

Beslut 
Förslag till kommunfullmäktige 

1. Motionen avslås.  

Reservation 
Erika Rydja Sandvik (L) reserverar sig skriftligt mot beslutet (bilaga A). 

Ärendebeskrivning 
Den 19 maj lämnade Stefan Krstic (L) in motionen Inför integrationsplikt i vilken han 
yrkar följande:  

- Att varje nyanländ som kommit till Eskilstuna ska ha en individuell plan som 
tas fram med egen försörjning som mål 

- Att integrationsplikt införs med krav såsom utbildningsplikt och krav på 
deltagande i praktikplats  

- Att kommunen aktivt arbetar för att öka vistelsetimmar i förskolan för barn 
vars vårdnadshavare erhåller försörjningsstöd med syfte att barnen blir mer 
integrerade i det svenska samhället 

- Att samhällsorienteringen för utrikesfödda som nyligen kommit till Sverige 
och Eskilstuna förstärks och kopplas mer till det svenska samhällets normer 
och värderingar där rättigheter och skyldigheter belyses samt att jämställdhet, 
HBTQI-frågor, hedersvåld och barnuppfostran är obligatoriska moment i 
samhällsorienteringen. 

Motionen remitterades till Arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämnden för 
yttrande.  
 
I sitt yttrande nämner Arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämnden bland annat 
att det är staten som genom Arbetsförmedlingen ansvarar för att nyanländas etablering 
genomförs på ett så effektivt sätt som möjligt. Under 2018 genomfördes ett antal 
reformer som syftar till att effektivisera etableringen och som innebär bland annat 
tydligare krav på individen samt anpassade insatser för att individen ska nå egen 
försörjning. Vidare uppger nämnden att en viktig utgångspunkt i förvaltningens arbete 
är att alla som kan arbeta, också ska arbeta vilket gäller såväl nyanlända i etableringen 
som individer med försörjningsstöd efter etableringstiden. Individer med 
försörjningsstöd efter etableringen har en handlingsplan med egen försörjning som 
mål, men redan under etableringstiden diskuterar förvaltningen med 
Arbetsförmedlingen om individers förutsättningar och behov.  
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Enligt Arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämndens yttrande saknas juridiskt stöd 
för krav på integrations- och utbildningsplikt. För närvarande utreder nämnden 
möjligheten att ställa krav på deltagande i kompetenshöjande insatser för individer 
som uppbär försörjningsstöd.  
 
Vidare sägs i arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämndens yttrande att 
förvaltningen avser se över hur samhällsorienteringen kan förstärkas så att normer och 
värderingar kring exempelvis jämställdhets- och barnrättsfrågor får ”rätt tyngd” samt 
att samhällsorienteringen ”bidrar till att rättigheter och skyldigheter som följer med att 
vara invånare i Eskilstuna och Sverige blir belysta på bästa sätt”. Enligt 
arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämndens yttrande utvecklas 
samhällsorienteringen ständigt.  

Kommunledningskontorets bedömning 

Enligt arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämndens yttrande omfattas frågor som 
berörs i motionärens yrkanden av ett kontinuerligt utvecklingsarbete.  
Integration är en process som förutsätter inkludering från det omgivande samhället. 
Det föreligger därför en svårighet i att betrakta integrationsprocessen som en möjlig 
plikt. Vidare utreds förutsättningar för att kunna ställa krav på deltagande i 
kompetenshöjande insatser redan av arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämnden. 
   
Förskolan är, oavsett föräldrars arbetssituation, en frivillig skolform. Kommunen ska 
erbjuda platser i förskola till barn från ett års ålder när deras föräldrar arbetar, studerar, 
är föräldralediga eller är arbetslösa. Kommunen ska aktivt arbeta för att höja 
förskolans attraktivitet och kvalitet samt skapa trygghet för både föräldrar och barn. I 
motionen förklaras dock inte vad det innebär att ”kommunen aktivt arbetar för att öka 
vistelsetimmar i förskolan” för en viss grupp av barn.  
 
Kommunledningskontoret delar således arbetsmarknads- och 
vuxenutbildningsnämndens bedömning att motionen bör avslås. 

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S), Jari Puustinen (M) och Arne Jonsson (C) yrkar bifall till 
kommunledningskontorets förslag. 
 
Erika Rydja Sandvik (L) yrkar bifall till motionen. 
 
Charlott Elf (SD) yrkar bifall till motionens första, andra och fjärde att-sats. 

Propositionsordning 
Ordföranden finner att det finns följande förslag till beslut 

• Jimmy Janssons (S) med fleras bifallsyrkande till kommunledningskontorets 
förslag. 

• Erika Rydja Sandviks (L) bifallsyrkande till motionen. 

• Charlott Elf (SD) bifallsyrkande till motionens första, andra och fjärde att-sats. 
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Ordföranden föreslår att förslagen ställs mot varandra. Kommunstyrelsen godkänner 
propositionsordningen. 
 
Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar bifalla 
kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
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KSKF/2021:223 
 

§ 20 
Anmälan av överförmyndarnämndens svar på 
Länsstyrelsens tillsynsrapport från inspektion år 
2020 av Överförmyndarnämnden för Eskilstuna och 
Strängnäs 
 

Beslut 
Förslag till kommunfullmäktige 

1. Länsstyrelsens inspektionsrapport av överförmyndarnämnden Eskilstuna 
Strängnäs under 2020, samt överförmyndarnämndens yttrande, anmäls och 
läggs till handlingarna.  

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen i Stockholms län har regeringens uppdrag att utöva tillsyn över 
Överförmyndarnämnden för Eskilstuna och Strängnäs kommuner. Vid inspektionen 
ska Länsstyrelsen granska om överförmyndarens handläggning följer reglerna i 
Föräldrabalken och i Förmynderskapsförordningen och även i övrigt sker på ett 
rättssäkert och lämpligt sätt. 
 
Länsstyrelsen har efter sin inspektion den 7 oktober 2020 funnit anledning att kritisera 
överförmyndarnämnden på följande punkter: 
 

- Långa handläggningstider för granskning av årsräkningar för år 2018. 
- Bristfällig handläggning av ett förmynderskap bl.a. rörande bevakning av 

årsräkningar och dokumentation 
- Bristfällig hantering av ett förmynderskap. 

 
Överförmyndarnämnden har i yttrande beslutat av nämnden 17 november 2021 (§ 63) 
besvarat kritiken. Kommunledningskontoret har tagit del av yttrandet och gör 
bedömningen att överförmyndarnämnden redogjort för kritiken samt de åtgärder som 
vidtagits. Kommunledningskontoret ser positivt på att överförmyndarnämnden lyft in 
åtaganden i verksamhetsplanen för 2022 för att förbättra arbetet rörande den kritik 
som länsstyrelsen lämnat.  

Yrkanden 
Jimmy Jansson (S) yrkar bifall till kommunledningskontorets förslag. 
_____ 
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KSKF/2021:398, KSKF/2021:397, KSKF/2021:396, 
KSKF/2021:383, KSKF/2021:369, KSKF/2021:367, 
KSKF/2021:366, KSKF/2021:365, KSKF/2021:238, 

KSKF/2021:77, KSKF/2021:76, KSKF/2021:423, 
KSKF/2021:422 

 

§ 21 
Anmälan av delegationsbeslut 2022-01-18 

Beslut 
1. Redovisade delegationsbeslut läggs till handlingarna. 

Ärendebeskrivning 
KSKF/2021:398 
Beslut 2021-12-21 om bidrag till finskspråkig verksamhet – Kultur- och 
fritidsförvaltningen, Allmänkulturen, evenemang, taget av utvecklare på 
kommunledningskontoret 
 
KSKF/2021:397 
Beslut 2021-12-21 om bidrag till finskspråkig verksamhet – Kultur- och 
fritidsförvaltningen, Allmänkulturen, arrangemangsbidrag, taget av utvecklare på 
kommunledningskontoret 
 
KSKF/2021:396 
Beslut 2021-12-21 om bidrag till finskspråkig verksamhet – Kultur- och 
fritidsförvaltningen, Allmänkulturen, lönekostnader, taget av utvecklare på 
kommunledningskontoret 
 
KSKF/2021:383 
Beslut 2021-12-14 om bidrag till finskspråkig verksamhet – Sverigefinska förskolan, 
ERK-stiftelsen, taget av utvecklare på kommunledningskontoret 
 
KSKF/2021:369 
Beslut 2021-11-30 om bidrag för landsbygdsutveckling 2021 – Näshulta 
hembygdsförening, taget av miljö- och samhällsbyggnadsdirektör 
 
KSKF/2021:367 
Beslut 2021-11-30 om bidrag för landsbygdsutveckling 2021 – Husby-Rekarne 
hembygdsförening, taget av miljö- och samhällsbyggnadsdirektör 
 
KSKF/2021:366 
Beslut 2021-11-30 om bidrag för landsbygdsutveckling 2021 – Åltorpsbyalag, taget av 
miljö- och samhällsbyggnadsdirektör 
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KSKF/2021:365 
Beslut 2021-11-29 om bidrag för landsbygdsutveckling 2021 – Ärla byaråd, taget av 
miljö- och samhällsbyggnadsdirektör 
 
KSKF/2021:238 
Beslut 2021-12-21 om tillförordnade förvaltningschefer för perioden 2021-12-20 – 
2022-01-01, taget av kommundirektör 
 
KSKF/2021:238 
Beslut 2021-12-21 om tillförordnad kommundirektör för perioden 2021-12-20 – 2022-
01-07, taget av kommundirektör 
 
KSKF/2021:77 
Beslut 2021-12-08 om överenskommelse om avgångspremier september - december 
2021, tagna av HR-direktör 
 
KSKF/2021:76 
Beslut om nyanställningar på kommunledningskontoret enligt underlag daterat 2021-
12-08 
 
KSKF/2021:423 
Beslut om utlåning januari – december 2021 enligt underlag daterat 2022-01-04, tagna 
av finanschef 
 
KSKF/2021:422 
Beslut om upplåning januari – december 2021 enligt underlag daterat 2022-01-04, 
tagna av finanschef 
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KSKF/2021:377, KSKF/2021:331, KSKF/2021:426 
 

§ 22 
Anmälningsärenden till kommunstyrelsen  
2022-01-18 
 

Beslut 
1. Redovisade anmälningsärenden läggs till handlingarna. 

Ärendebeskrivning 
KSKF/2021:377 
Minnesanteckningar från lokala BRÅ 2021-02-08, 2021-04-26, 2021-05-27, 2021-08-
23, 2021-09-25, 2021-10-21 och 2021-11-22 
 
KSKF/2021:331 
Protokoll från styrelsemöte med Energikontoret i Mälardalen 2021-12-16 
 
KSKF/2021:426 
Vårdförbundet Sörmlands verksamhetsplan med budget 2022-2024 
 
 
 
 
 
 
 


